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Geachte mevrouw Rozema, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden van ons college op de statenvragen van de statenfractie SOPLUS 
van 6 februari 2012 over het functioneren van de OV-chipkaart. Het college heeft de antwoorden 
vastgesteld op 28 februari 2012. 

Wij verzoeken u de statenleden in kennis te stellen van de vragen en antwoorden op deze 
statenvragen. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de secretaris, de voorzitter. 

mr. drs T. van der Wal 

Inlichtingen bij 

mr. E.M. Strating 
DoorJcfesnummer 

0320-265279 
Bezoekadres 
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Lelystad 
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Schriftelijke statenvragen van de statenfractie SOPLUS van 6 februari 2012 over het 
functioneren van de OV-chipkaart en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde 
Staten zoals vastgesteld op 28 februari 2012 (HB 1289868). 

Inleiding fractie SOPLUS 

Ingevolge het bepaalde in artikel 84 van het Reglement van Orde richt de fractie van SOPLUS zich 
tot u met vragen over afstemmingsproblemen tussen O.V.-Kaarten van verschillende 
vervoersondernemingen, zoals in het geval van Flevoland NS-reizigers en in onze provincie actieve 
bedrijven als Connexxion, contractpartner van uw college. Volgens mediaberichten, zoals het 
televisieprogramma RADAR, is er ook bij deze bedrijven sprake van problemen voor de gebruikers 
van de OV kaart bij verlenging, verandering van abonnementsoort en overstappen. Verder zou er 
sprake zijn van gemiddelde prijsstijgingen van 20 tot 50%, hetgeen sterk afwijkend is van eerdere 
mededelingen dat de tarieven gemiddeld niet zouden stijgen. Daarnaast zou zijdens het inter 
provinciaal overleg IPO zijn gereageerd met de mededeling dat deze prijsstijgingen 
"onvermijdelijk" zijn. 

Voor de fractie SOPLUS zijn deze berichten aanleiding uw College de volgende vragen voor te 
leggen. 

Vraag 1. Isde strekking van de hierboven genoemde informatie juist? 

Antwoord: 
Over mogelijke overstapproblemen: 
Flevoland heeft met vervoerder Connexxion de afspraak gemaakt dat abonnementen op de OV-
chipkaart worden gezet. Hiermee wordt voorkomen dat abonnementhouders naast hun OV-
chipkaart een aparte zichtkaart nodig hebben. Ook de provincies Friesland en Overijssel hebben 
hiervoor gekozen, zodat reizigers geen hinder ondervinden bij het overstappen. De provincie 
Gelderland heeft niet gekozen voor deze abonnementsvorm, maar voor tijdelijke voortzetting 
van papieren abonnementen. Op verzoek verstrekt de Gelderse vervoerder aan reizigers die uit 
Flevoland naar Gelderland reizen een papieren abonnement, zodat doorgaande reizigers ook 
daar kunnen overstappen. Wij dringen er bij de vervoerders op aan, hun communicatie op dit 
vlak te verbeteren omdat reizigers niet altijd op de hoogte zijn van deze mogelijkheid. 
Connexxion heeft ons toegezegd dit snel op te pakken. 

Met betrekking tot mogelijke problemen bii abonnementverlengingen: 
De provincie heeft tot dusverre geen klachten ontvangen over problemen bij wijziging of 
verlenging van abonnementen binnen de provincie Flevoland. 

Met betrekking tot de tariefstijging: 
Bij de overgang van de strippenkaart naar de OV-chipkaart is door de Commissie Kist in opdracht 
van de Minister van Infrastructuur en Milieu onderzocht of het tarief van Flevoland naar 
verwachting zou leiden tot een gemiddeld gelijkblijvend prijsniveau. De Commissie Kist heeft 
geoordeeld dat dit inderdaad het geval is. Op basis van de kostenontwikkeling in de OV branche 
(denk aan prijsstijging dieselolie) heeft per 1 januari over de hele linie landelijk een indexering 
van de tarieven plaatsgevonden van 4,9%. Van een gemiddelde prijsstijging van 20 tot 50% is dan 
ook geen sprake. Er is één uitzondering op deze lijn: de tarieven voor de stad-
streeksupplementen (aanvullende busvervoerkaarten naast een NS abonnement t.b.v. voor- en 
natransport) zijn met 20% verhoogd. Het ROVB, het landelijk bestuurlijk overleg gremium van 
vervoerders en decentrale OV-autoriteiten, heeft deze verhoging geaccordeerd omdat de stad-
streeksupplementen anders zouden zijn opgehouden te bestaan en er geen alternatief 
voorhanden zou zijn. 
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Vraag 2: Bent u bij een bevestigend antwoord op vraag 1 bereid u te distantiëren van de hier 
aangehaalde reactie van het IPO? 

Antwoord: De reactie van het IPO had betrekking op de hiervoor aangehaalde stijging van 20% 
van de stad-streeksupplementen die door het ROVB is geaccordeerd. Dit is door het IPO correct 
verwoord. 

Vraag 3: Bent u bereid bij de Minister voor Verkeer te bevorderen dat de hier gesignaleerde 
problemen worden aangepakt en ook aan de orde worden gesteld in uw contacten met de 
betrokken vervoersondernemingen? 

Antwoord: De geschetste problematiek is slechts gedeeltelijk de verantwoordelijkheid van de 
Minister. Alleen waar de Minister optreedt als opdrachtgever van NS is zij verantwoordelijk 
samen met de gezamenlijke decentrale OV-autoriteiten en hun vervoerders. Wij onderhouden in 
ons landelijk netwerk ROVB, waarin de gezamenlijke opdrachtgevers met de vervoerders 
overleggen, nauwe contacten om indien nodig aanvullende maatregelen te kunnen nemen. 
Het college heeft op 21 februari 2012 besloten om samen met de Oost-Nederlandse OV-
autoriteiten een brief te sturen aan de vervoerders waarin deze worden aangespoord om 
voortvarend aan het werk te gaan met de vervanging van de huidige abonnementen. 


